



*Name:* Wolfgang Benz

*Graduation:* 2001

*Clubs, member of:* Flying Dandelions Irschenberg  
Colors of the Wind Gräfelfing  
Square-Travel

*Dance experience:* MS through A2

*Profession:* Electrical Engineer and  
Business Administrator  
  
30 years data processing,  
now retired

*EAASDC responsibilities:* Setup and maintenance of  
Route SDC.  
  
With this application dance  
locations of Square Dance  
and other dance related Clubs  
are displayed in Google-  
Maps.

*Route SDC short description* Route SDC should assist a  
dancer in finding an unknown  
Club.  
  
Therefore the dance locations  
are displayed as colored  
pointers. The color represents

*Name:* Wolfgang Benz

*Graduation:* 2001

*Clubs, Mitglied bei:* Flying Dandelions  
Irschenberg  
Colors of the Wind Gräfelfing  
Square-Travel

*Tanzerfahrung:* MS bis A2

*Beruf:* Elektrotechniker und  
Techn. Betriebswirt.  
  
30 Jahre Datenverarbeitung,  
jetzt im Ruhestand

*EAASDC-Aufgaben:* Einrichtung und Pflege von  
Route SDC.  
  
In dieser Anwendung werden  
die Tanzorte von Square  
Dance Clubs (sowie  
artverwandten Tanzarten)-in  
Google Maps dargestellt.

*Zu Route SDC:* Route SDC soll dem Tänzer  
helfen einen fremden  
Tanzclub zu finden. Dazu  
werden die Tanzplätze in  
Google Maps farbig  
angezeigt. Die Farbe eines

the dancing day. More information can be obtained in the context-sensitive help available on the home page.



Via this symbol at [eaasdc.eu](http://eaasdc.eu) you can reach Route SDC.

Please send correction requests and comments to [routescd@eaasdc.eu](mailto:routescd@eaasdc.eu)

*Asking for help:*

The dancing location shown in Google Maps, in a first approximation is derived from the dance floor address. In many cases this place is more or less different from the actual entrance to the dance floor.

It is desired to locate a pointer not further away from dance floor entrance than 10m. In many cases, that's already been realized.

In order to accurately locate the remaining clubs, dancers are asked to report deviations they have realized, many thanks in advance.

*Up-to-dateness:*

It is intended to process changes of club data reported to EAASDC at least once a year.



Pointers repräsentiert den Tanztag. Mehr Information kann man in der kontextbezogenen Hilfe auf der Eingangsseite erhalten.

Route SDC ist bei [eaasdc.eu](http://eaasdc.eu) über das nebenstehende Symbol zu erreichen.

Korrekturwünsche und Anregungen bitte an [routescd@eaasdc.eu](mailto:routescd@eaasdc.eu)

*Bitte um Mitarbeit:*

Der in Google Maps angezeigte Ort eines Tanzplatzes wird in erster Näherung abgeleitet von der Tanzplatzadresse. Dieser Ort weicht in vielen Fällen mehr oder weniger stark vom tatsächlichen Eingang zum Tanzplatz ab. Angestrebt wird, dass ein Pointer nicht mehr als 10m vom tatsächlichen Eingang zum Tanzplatz abweicht. In vielen Fällen ist das bereits realisiert.

Damit auch die übrigen Tanzplätze genau lokalisiert werden können, werden die Tänzer gebeten festgestellte Abweichungen zu melden, vielen Dank im Voraus.

*Aktualität:*

Es ist beabsichtigt mindestens ein mal im Jahr die bei EAASDC eingegangenen Änderungen

Minor corrections are made continuously.

der Club-Daten zu übernehmen.

Kleine Korrekturen werden kontinuierlich vorgenommen.

## Vorstellung Stefan Burger



My name is Stefan Burger. I'm active in the world of Square and Round since 1992. It all started with the Swinging Landavians, where I graduated in Mainstream, via Truck II (graduation in Plus, A1 and A2) up to my C1 graduation with the Tapsy Turtles. I started Round in 1996 with the Rhythm Rounds and I have been an active ECTA Cuer for about one year. Presently, I'm a member of the Diamond Plus, The Sputniks, and the SD4Fun Travellers. During my free time I'm supervising several club sites, a blog and a forum.

Based on the internet activities the idea was born to lead also the EAASDC to the new possibilities. To do this I started an account on facebook for the EAASDC to establish the presence there, which is planned in several steps. Presently I fill the facebook sites with many information – important milestones – in parallel also current events / information are published (such as e.g. the upcoming Jamboree). Once this is finished I would like to use this also to publish future activities of the EAASDC on facebook.

Mein Name ist Stefan Burger. In der Square - und Round Dance Welt bin ich seit 1992 aktiv. Angefangen hat es bei den Swinging Landavians, bei denen ich Mainstream graduiert wurde, über Truck II (Graduation in Plus, A1 und A2) bis zur C1 Graduation bei den Tapsy Turtles. Mit Round habe ich bei den Rhythm Rounds 1996 angefangen und seit ca. einem Jahr bin ich aktiv ECTA Cuer. Zur Zeit bin ich Mitglied bei den Diamond Plus, The Sputniks und den SD4Fun Travellers. In meiner Freizeit betreue ich mehrere Clubseiten, ein Blog und ein Forum.

Durch die Aktivitäten im Internet wurde die Idee geboren, auch die EAASDC mehr an die neuen Möglichkeiten heran zu führen. Hierfür erstellte ich für die EAASDC einen Account bei Facebook um dort die Präsenz aufzubauen, die in mehreren Stufen geplant ist. Zur Zeit fülle ich die Facebookseite mit vielen Informationen – wichtige Eckpunkte / Meilensteine - , parallel werden auch aktuelle Ereignisse / Informationen publiziert (wie z.B. die bevorstehende Jamboree). Wenn dies soweit abgeschlossen ist, möchte ich die Seite auch nutzen, um zukünftige Aktionen der EAASDC auch auf der Facebookseite zu

This will be done in close co-operation with the President, the IT Service, the Webmaster, and the Data Protection Officer.

Some wishes I have ... I would be glad to receive information, suggestions, comments, criticism from the members. Only in co-operation with our members I will be able to create a comprehensive site covering the whole EAASDC area. I would also be glad to receive pictures, in particular, „old“ pictures of former events, which I may use in public. (I will clarify the guideline regarding use by per email.) Please send this kind of information to the EAASDC email address: [social-network@eaasdc.eu](mailto:social-network@eaasdc.eu). I'm looking forward to your feedback.

See you soon in a Square or at Round.  
Stefan Burger

veröffentlichen. Dies geschieht in enger Zusammenarbeit mit dem Präsidenten, dem IT-Service, dem Webmaster und dem Datenschutzbeauftragten.

Wünsche habe ich auch ... Ich würde mich sehr freuen, wenn ich Informationen, Anregungen, Kommentare, Kritik von den Mitgliedern bekommen würde. Nur durch die Zusammenarbeit mit unseren Mitgliedern habe ich die Möglichkeit eine umfangreiche Seite zu erstellen, die das ganze Gebiet der EAASDC abdeckt. Ich freue mich auch über Bilder, vor allem über „alte“ Bilder vergangener Events, die ich öffentlich nutzen darf. (Die Richtlinie über die Nutzung kläre ich dann per Email.) Das alles dürft ihr mir an die EAASDC Emailadresse schicken:

[social-network@eaasdc.eu](mailto:social-network@eaasdc.eu). Ich freue mich auf Euer Feedback.

Bis bald in einem Square oder beim Round.  
Stefan Burger

---